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     ZAPYTANIE 
Dotyczy: Pisma z prośbą o wskazanie miejsc relokacji imigrantów na terenie Gliwic 
 
Szanowana Pani Prezydent, 
 
Na początku czerwca w mediach pojawiła się informacja, że Wojewoda Podlaski zwrócił się do 
prezydentów i burmistrzów miast Województwa Podlaskiego z prośbą o wskazanie miejsc 
„możliwych do wykorzystania przy masowym napływie cudzoziemców na terytorium RP, 
innych niż objętych pomocą na podstawie ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy 
obywatelom Ukrainy (…)”.  
 
Dlatego uprzejmie prosimy o udzielenie nam odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy analogiczne pismo wpłynęło do Miasta Gliwice ze strony Urzędu Wojewódzkiego w 
Katowicach lub innej jednostki rządowej? 

2. Jeżeli tak, to jaka była treść tego pisma i jakiej odpowiedzi na nie udzielono / zamierza 
się udzielić? 
 
 
 
 
 
       Z poważaniem, 
 

        
   
 

Ryszard Buczek 
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